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ПРОТОКОЛ №1  

засідання Громадської ради  

при Державній службі України з питань захисту персональних даних  

 

м.  Київ 28 вересня 2011 року 

 

На засіданні були присутні: 

1. Асташкін Олег Анатолійович, Всеукраїнська асоціація ветеранів-співробітників спеціальних 

підрозділів по боротьбі з корупцією та організованою злочинністю «К» Служби безпеки 

України. 

2. Бурлака Світлана Олександрівна, Американська Торговельна Палата в Україні. 

3. Гусейнова Регіна Захитівна, Міжнародний благодійний фонд «Фундація юридичних клінік 

України». 

4. Дюкарєв Віталій Анатолійович , ГО «Рух громадської єдності «Ми-Україна». 

5. Златогорська Юлія Андріївна, ГО «Громадська рада національної безпеки і оборони». 

6. Йовдій Дмитро Васильович, Громадська організація соціальних ініціатив «Просвіта». 

7. Калашник Валентин Володимирович, Українська асоціація директ маркетингу. 

8. Карпов Олександр Олександрович, Українська міжбанківська Асоціація членів платіжних 

систем «ЄМА». 

9. Кобзаренко Олеся Володимирівна, Всеукраїнське громадське об’єднання захисту 

конституційних прав і свобод громадян України «Правозахист». 

10. Клименко Олександр Ігорович, Всеукраїнська молодіжна громадська організація «Український 

молодіжний правничий союз». 

11. Козак Володимир Федорович, Державна Служба України з питань захисту персональних даних. 

12. Кучін Артем Олександрович, ГО «Асоціація учасників колекторського бізнесу України». 

13. Лабець Світлана Володимирівна, Міжнародне Громадське Об’єднання «Волинське братство». 

14. Ластівка Сергій Дмитрович, Професійна асоціація реєстраторів і депозитаріїв. 

15. Малиновський  Олександр Петрович, Світовий Конгрес українських юристів. 

16. Міщенко Іван Сергійович, Асоціація «Український національний комітет Міжнародної 

торгівельної палати». 

17. Москалюк Анатолій Петрович, Громадська організація «Асоціація засобів масової інформації». 

18. Олійник Денис Станіславович, ВГО «Громадський рух «За майбутнє». 

19. Павленко Олександр Васильович, Державна Служба України з питань захисту персональних 

даних. 

20. Пєтухов Іван Михайлович, Український Союз промисловців і підприємців. 

21. Попова Тетяна Володимирівна, Інтернет Асоціація України. 

22. Разгонов Сергій Адамович,  Асоціація «Українські фондові торговці». 

23. Ротаєнко Володимир Федорович, Всеукраїнське громадське об’єднання «Край». 

24. Танчак Галина Анатоліївна, ГО «Цифровий комітет». 

25. Тарновецька Леся Петрівна, Асоціація «Індустріальний телевізійний комітет». 

26. Телицький Василь Вікторович, Ліга страхових організацій України. 

27. Утриско Ірина Мирославівна, Всеукраїнська асоціація «Інформаційна безпека та інформаційні 

технології». 

28. Шевчук Олексій Анатолійович, ВГО «Асоціація правників України». 

 

На засіданні присутні 26 із 30 учасників Громадської Ради та 2 представники Державної служби з 

питань захисту персональних даних (Далі ДСЗПЗП), з правом дорадчого голосу. 

Збори визнані правомочними. 

 

Порядок денний: 

1. Розгляд та прийняття за основу Положення про громадську раду  (Дод.1). Доповідач: 

Калашник В.В.УАДМ 

2. Обрання голови громадської ради, заступників та секретаріату. Доповідач: Козак В.Ф., 

Держслужба з питань захисту персональних даних 
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3. Створення постійних комітетів Громадської Ради за наступними напрямками: 

3.1 Захисту прав суб’єктів персональних даних. 

3.2 Обробки ПД в мережі Інтернет та галузі ІТ. 

3.3 Обробки ПД в комерційної діяльності, зокрема у сфері реклами та маркетингу. 

3.4 Обробки ПД у фінансово-банківської діяльності. 

3.5 Обробки ПД у журналістській, видавничій та медійній діяльності. 

3.6 Обробки ПД в медичній та кадровій діяльності. 

4. Розгляд проекту Типового порядку обробки персональних даних у базах персональних 

даних. Доповідач: Дмитро Йовдій. 

5. Визначення дати проведення наступного засідання  

За порядок денний в такий редакції голосували: «за» -  25 членів Громадської ради, «проти» - 0 

голосів, «утримались» - 1  голоси. 

 

На засіданні Громадської Ради були прийняти наступні рішення: 

 

Питання 1. Розгляд та прийняття за основу проект Положення про громадську раду  (Дод.1) 

Заслухано доповідь Калашника В.В. 

Висунуто пропозицію прийняти за основу проект Положення про громадську Раду. 

За таке рішення  голосували: «за» -  22 члени Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 4  голоси 

Висунуто пропозицію від Попової Т.В. включити у положення про Громадську Раду пункт, який 

передбачає можливість прийняття рішень Громадської Ради у режимі електронної пошти 

(заочного опитування). 

За таке рішення  голосували: «за» -  17 члени Громадської ради, «проти» - 5 голосів, «утримались» 

- 4  голоси 

Висунуто пропозицію від Йовдія Д.В. залишити у проекті положення без змін пункт про 

скликання зборів Громадської Ради не рідше ніж 1 раз на три місяці. 

За таке рішення  голосували: «за» -  22 члени Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 4  голоси 

Висунуто пропозицію від Попової Т.В. доручити Йовдію Д.В. доопрацювати Положення з 

урахуванням зауважень членів Громадської Ради. 

За таке рішення  голосували: «за» -  25 членів Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 1  голоси. 

 

Питання 2. Обрання голови громадської ради, заступників та секретаріату  

Заслухано доповідь Козака В.Ф. про співпрацю у рамках Громадської ради.  

Висунуто пропозицію від Попової Т.В. обрати головою Громадської ради Калашника В.В. 

За таке рішення  голосували: «за» -  24 члени Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 2  голоси 

Висунуто пропозицію від Попової Т.В. обрати головою Секретаріату Ради Йовдія Д.В. 

За таке рішення  голосували: «за» -  25 членів Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 1  голоси. 

Висунуто пропозицію від Калашника В.В. включити до секретаріату представника ДСЗПЗПД 

Павленко О.В., який не є членом Громадської Ради, та представника Української асоціації директ 

маркетингу, організації яка є членом Громадської ради, Ковтюх О.А., яка не є членом Громадської 

Ради 

За таке рішення  голосували: «за» -  21 членів Громадської ради, «проти» - 1 голосів, «утримались» 

- 4  голоси. 

Висунуто пропозицію від Телицького В.В. обрати в якості заступника голови Громадської Ради – 

Пєтухова І.М. 

За висунутого кандидата, під час відкритого рейтингового голосування, було надано – 24 голоси 

Висунуто пропозицію від Пєтухова І.М. обрати в якості заступника голови Громадської Ради – 

Попову Т.В. 

За висунутого кандидата, під час відкритого рейтингового голосування, було надано – 11 голосів 
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Висунуто пропозицію від Калашника В.В, обрати в якості заступника голови Громадської Ради – 

Лабець С.В. 

За висунутого кандидата, під час відкритого рейтингового голосування, було надано – 8 голосів 

Таким чином на посади заступників голови Громадської ради були висунуто 3 кандидати 

Шляхом рейтингового голосування ними була набрана найбільша кількість голосів: 

1. За Кандида Пєтухова І.М. було надано 24 голоси   

2. За Кандидата  Попову Т.В було надано 11 голосів  

3. За кандидата Лабець С.В. було надано 8 голосів. 

Висунуто пропозицію від Пєтухова І.М. обрати заступників Громадської ради у складі 3-х осіб.  

За таке рішення  голосували: «за» -  24 члени Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 2  голоси 

 

Питання 3. Створення постійних комітетів Громадської Ради за наступними напрямками: 

Заслухано доповідь Калашника В.В. 

Висунуто пропозицію створити шість постійних комітетів Громадської Ради за наступними 

напрямками: 

1. Захисту прав суб’єктів персональних даних. 

2. Обробки ПД в мережі Інтернет та галузі ІТ. 

3. Обробки ПД в комерційної діяльності, зокрема у сфері реклами та маркетингу. 

4. Обробки ПД у фінансово-банківської діяльності. 

5. Обробки ПД у журналістській, видавничій та медійній діяльності. 

6. Обробки ПД в медичній та кадровій діяльності. 

За таке рішення  голосували: «за» -  23 члени Громадської ради, «проти» - 1 голосів, «утримались» 

- 2  голоси 

 

Питання 4. Обговорення проекту Типового порядку обробки персональних даних у базах 

персональних даних. Доповідач: Дмитро Йовдій  

Калашником В.В. доручено членам Громадської ради ознайомитися з документом до наступного 

засідання громадської ради 

 

Питання 5. Визначення дати проведення наступного засідання 

Висунуто пропозицію від Калашника В.В. провести наступне засідання Громадської Ради 10 

жовтня 2011 року 

За таке рішення  голосували: «за» -  24 члени Громадської ради, «проти» - 1 голосів, «утримались» 

- 1 голоси 

Висунуто пропозицію від Калашника В.В. доручити Йовію Д.В. підготовку проекту Регламенту 

Громадської Ради до наступного засідання 

За таке рішення  голосували: «за» -  25 членів Громадської ради, «проти» - 0 голосів, «утримались» 

- 1  голоси 

 

Відповідність даного протоколу прийнятим рішенням підтверджуємо:  

 

Голова:                                                                               Калашник В.В. 

 

Секретар:                                                                                Йовдій Д.В. 


